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Onderwerp: Beantwoording vragen D66 over mogelijke sluiting bibliotheek

Geachte raad, 

Op 22 maart 2023 heeft D66 schriftelijke vragen gesteld aan het college. De vragen 
betreffen de mogelijke sluiting van de bibliotheekvestigingen in de kernen Akersloot en 
Limmen. Graag beantwoorden we in deze brief uw vragen.  

De vragen en antwoorden 

1. Wanneer was het college op de hoogte van dit tekort en de mogelijke grote
negatieve gevolgen voor de vestigingen en de taken/werkzaamheden van de
bibliotheek Kennmerwaard.

Antwoord
Sinds februari 2022 zijn we op de hoogte van een verwacht tekort van € 20.000 op
de begroting van de bibliotheek. We zijn daarna in gesprek gekomen om de
financiële problemen beter in kaart te krijgen. Er werd aangegeven, dat voor 2022 het
tekort nog was op te vangen door de extra inkomsten uit de samenwerking met
Langedijk. Daarnaast hebben we in overleg met de bibliotheek extra middelen uit het
Nationaal Programma Onderwijs toegekend voor inzet op de scholen. Ook hebben
we gewezen op uw besluit om € 360.000 te korten op de subsidies. De financiële
prognose eind 2022 liet nog geen tekort te zien.

2. Waarom heeft het college de gemeenteraad niet op de hoogte gebracht van dit tekort
en de mogelijke gevolgen? Waarom moet de gemeenteraad deze informatie toevallig
vernemen tijdens deze presentatie van het meerjarenplan Bibliotheek
Kennemerwaard tijdens de raadsinformatieavond op donderdag 9 maart 2023.

Antwoord 
We zaten nog in het proces om in beeld te krijgen wat de omvang van het tekort was. 
Dat was nog niet compleet. Ook waren we in proces van onderzoek hoe uw besluit 
uit te voeren en wat de maatschappelijke gevolgen hiervan zijn. 

3. Heeft het college gesprekken over deze materie gevoerd met de vertegenwoordigers
van de bibliotheek Kennemerwaard? Zo ja wanneer en wat is hier uitgekomen. Zo
nee waarom niet?
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Antwoord 
We hebben op 1 november 2022 een bestuurlijk overleg gevoerd met de bibliotheek 
over de financiële problemen en over uw besluit om te korten op subsidies en wat de 
gevolgen hiervan zouden zijn voor de bibliotheek. De uitkomsten van dit gesprek is 
intern besproken ter voorbereiding van de uitvoering van uw besluit. 

4. Wat gaat het college ondernemen om ervoor te zorgen dat de vestigingen Akersloot
en Limmen nu en in de toekomst open kunnen blijven en de taken/werkzaamheden
voor de vestiging Castricum niet herijkt hoeven te worden?

Antwoord 
We hebben aan de bibliotheek gevraagd met scenario’s te komen voor de uitvoering 
van ons besluit om 8,8% te korten op de subsidie. Op basis hiervan worden 
gesprekken gevoerd. Daarbij wordt ook gekeken naar de vestigingen Akersloot en 
Limmen.  

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Met vriendelijke groet, 
Het college van burgemeester en wethouders, 

De heer W. van Twuijver De heer drs. A. Mans 
secretaris burgemeester 


